
Protokół Nr  2/2006 
z  posiedzenia  Komisji  Polityki  Gospodarczej  i  Morskiej  Rady  Miasta  Gdańska,  które 
odbyło  się  dnia  01  grudnia  2006  roku,  rozpoczęte  o  godz.  10.00, w  sali nr  003  – Nowy 
Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr1, załącznik nr 2 
do protokołu. 

Na  stan  sześciu  (6)  członków Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło  sześciu  (6),  czyli  było 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu  przewodniczył  Radny  Piotr  Dzik  –  Przewodniczący  Komisji  Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 

Po  stwierdzeniu  quorum,  otworzył  posiedzenie,  powitał  zebranych  i  poinformował,  że 
porządek obrad został przedłożony radnym do skrytek, porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu  i  przeprosił,  że  porządek  został  dostarczony  w  tak  późnym  terminie,  ale  ze 
względu na to, że w poniedziałek rozpocznie się sesja Rady Miasta Gdańska, na której będą 
rozpatrywane  projekty  uchwał,    Komisja  musiała  odbyć  się  w  dniu  dzisiejszym.  Następne 
porządki posiedzenia będą przedkładane do skrytek 7 dni przed posiedzeniem Komisji. 

W  sprawach wniesionych zaproponował omówienie spraw organizacyjnych Komisji. 

Po  sporządzeniu  porządku  zostały  zgłoszone wnioski    o  zdjęcie  z  porządku  obrad Komisji 
czterech projektów uchwał, ponieważ ich nie będzie w porządku najbliższej sesji Rady Miasta 
Gdańska. 

Są to projekty w sprawach: 

1)  wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale  zakładowym  spółki 
działającej pod  firmą Zakład Utylizacyjny Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
w Gdańsku – druk nr 3. 

2)  wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale  zakładowym  spółki 
działającej pod firmą Port Lotniczy Gdańsk Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
z siedzibą w Gdańsku druk nr 24. 

3)  uchwalenia  regulaminu  postępowania  z  dzikimi  zwierzętami  na  terenie  miasta 
Gdańska   druk nr 1. 

4)  zmiany  uchwały  Nr  XVI/507/03  Rady  Miasta  Gdańska,  zmienionej  uchwałą 
Nr XXXIX/1293/05 w sprawie ustalenia płatnego parkowania na drogach publicznych 
na  terenie Miasta Gdańska,  ustalenia  stawek  opłat  za  parkowanie  pojazdów w  tych 
strefach oraz ustalenia sposobu ich pobierania – druk nr 23. 

Następnie  przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  następującego  porządku 
obrad: 

1.  Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2006 rok – druk nr 27. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska
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2.  Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek 
podatku od nieruchomości na terenie miasta Gdańska – druk nr 13. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

3.  Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  określenia  stawek  opłaty 
miejscowej  w  mieście  Gdańsku,  terminu  płatności  i  sposobu  jej  poboru 
– druk nr 14 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

4.  Opiniowanie  projektu  uchwały RMG w  sprawie określenia wzorów  formularzy 
dla podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego   druk nr 15. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

5.  Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  poboru  w  drodze  inkasa 
łącznego  zobowiązania  pieniężnego  od  podatków  łącznego  zobowiązania 
pieniężnego oraz  określenia  inkasentów  i wysokości wynagrodzenia  za  inkaso  – 
druk nr 16. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

6.  Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  określenia  zasad  ustalenia  i 
poboru  oraz  terminu  płatności  i  wysokości  stawek  opłaty  targowej  na  terenie 
miasta Gdańska – druk nr 17. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

7.  Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek 
podatku od środków transportowych  druk nr 18. 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

8.  Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zmiany uchwały Nr III/51/2002 
Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia  05  grudnia  2002  roku  w  sprawie  wstrzymania 
likwidacji  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Mieszkaniowej  Gdańsk  Śródmieście 
Zakład  Budżetowy  w  likwidacji  w  Gdańsku,  Przedsiębiorstwa  Gospodarki 
Mieszkaniowej  Gdańsk  –  Oliwa  Zakład  Budżetowy  w  likwidacji  w  Gdańsku, 
Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Mieszkaniowej  Gdańsk  –  Wrzeszcz  Zakład 
Budżetowy  w  likwidacji  w  Gdańsku,  Przedsiębiorstwa  Gospodarki 
Mieszkaniowej – Gdańsk Nowy Port Zakład Budżetowy w likwidacji w Gdańsku 
oraz  połączenia  tych  zakładów  budżetowych  i  Zakładu  Budżetowego  Zarząd 
Nieruchomości Komunalnych  w Gdańsku w jeden zakład budżetowy pod nazwą 
„Gdański Zarząd Nieruchomości Komunalnych”   druk nr 20 

Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

9.  Sprawy wniesione, wolne  wnioski,  korespondencja. 

Głosowanie: 

Porządek został przyjęty jednogłośnie 4 głosami za.
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PUNKT 1 
Opiniowanie pr ojektu uchwały RMG w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na 2006 rok – dr uk nr  27. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  27  stanowi  załącznik  nr  4  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie projektu uchwały,  i zwrócił  uwagę, żeby strony w projekcie 
uchwały  były  numerowane, wówczas będzie  łatwiej zadawać pytania,  czy wnosić uwagi do 
poszczególnych zapisów w uchwale,  i następnie otworzył dyskusję. 

Po  przeprowadzeniu  krótkiej  dyskusji,  w  której  nie  zgłoszono  wniosków  ani  poprawek  do 
przedmiotowego  projektu  uchwały,  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  w/w  projektu 
uchwały. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu 
uchwały, zawartej w druku nr 27. 

Głosowanie: 
Komisja  3  głosami  za,  przy  0  głosach  przeciwnych  i  2  głosach  wstrzymujących  się   
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały RMG, zawarty w  druku nr 27  bez 
poprawek. 
Opinia Nr 2/1/2006 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

PUNKT 2 
Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  RMG  w  sprawie  określenia  wysokości 
stawek podatku od nier uchomości na terenie miasta Gdańska – dr uk nr  13. 
Przedstawia: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

Panią Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  13  stanowi  załącznik  nr  6  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

Radni w trakcie dyskusji podnosili między innymi sprawy:
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Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Jakie stawki są w okolicznych gminach, takich jak Pruszcz Gdański, Kolbudy? 

Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Jeśli  chodzi  o  Trójmiasto  są  mniej  więcej w  takiej  samej wysokości  a  jeśli  chodzi  o  duże 
miasta w Polsce mają stawki maksymalne. Natomiast jeśli chodzi o inne gminy ościenne nie 
wiem. 

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Skąd bierze się taka polityka, żeby te stawki były właśnie w takiej wysokości? Czy to nie jest 
tak, że jedni miasta patrzą na drugie, i jeśli w innych dużych miastach są takie duże stawki, to 
w Gdańsku też? 

Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Nie. W 2007 roku Pan Prezydent proponuje naprawdę nieznaczny wzrost. Inflacja planowana 
jest w wysokości 1,9% a stawki wzrastają np. o 0,9% a wzrośnie stawka o 10 groszy, no to 
nie mówimy właściwie o wzroście podatku a większe wpływy z tego tytułu mamy w graniach 
ok.  3,5 miliona  złotych,  to  nie  jest  duży  wzrost  podatków,  gmina  nie  będzie  z  tego  tytułu 
miała jakiegoś znaczącego wpływu. 

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski 
Odnosząc  się do wypowiedzi przedmówcy,  jest  taka sytuacja  niestety   w Gdańsku, że duże 
firmy wyprowadzają się z terenu gminy  i budują zakłady w gminach ościennych  i  to można 
zaobserwować już nie tylko, co do nowych inwestorów, ale do tych którzy w Gdańsku byli. 

Podatki niestety  są znacznym obciążeniem wśród przedsiębiorców,  jest  już taka tendencja a 
konsekwencją  tego  jest  to,  kadra  menadżerska  oczywiście  przechodzi  do  tych  nowych 
zakładów, ale już pracownicy niższego szczebla nie są w stanie ponosić kosztów dojazdów  i 
niestety Gdańszczanie tracą pracę a korzystają na tym mieszkańcy okolicznych gmin. 

Wobec tego, jeżeli to jest kwota nieznaczna, to chciałbym zawnioskować i zadać pytanie, czy 
nie  można  by  tutaj  ułatwić  sprawy  przedsiębiorcom  i  obniżyć  te  podatki  i  nie  stosować 
maksymalnej stawki. 

Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Moim  zdaniem  nie  ma  mowy  o  obniżeniu  podatków,  z  uwagi  na  to,  że  one  zostały 
zaplanowane do budżetu, ale nie sądzę,  jestem przekonana, że wysokość stawki podatku od 
nieruchomości  nie  jest  powodem  uciekania  przedsiębiorców  do  budowania  budynków, 
obiektów swoich poza terenem Gdańska. 

Jestem przekonana,  że wszystkie gminy ościenne,  jeżeli mają  różnicę w podatkach,  to  są to 
grosze. Na pewno nie  jest  stawka niższa  niż 18,43 złotych.  Jestem na 100% przekonana, w 
związku z tym na 100%  to nie jest powodem uciekania przedsiębiorców z gminy Gdańsk. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Zamykam dyskusję. Radni w trakcie dyskusji nie zgłosili  żadnych wniosków  i poprawek do 
projektu uchwały, przystępujemy do zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały.
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Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu 
uchwały, zawartej w druku nr 13. 

Głosowanie: 
Komisja 3 głosami za, przy 1 głosie  przeciwnym i 2 głosach wstrzymujących się – przyjęła i 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały RMG, zawarty w  druku nr 13  bez 
poprawek. 
Opinia Nr 2/2/2006 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

PUNKT 3 
Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  RMG w  sprawie  określenia  stawek  opłaty 
miejscowej w mieście Gdańsku,  terminu płatności  i  sposobu  jej  poboru  – 
dr uk nr  14 

Panią Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  14  stanowi  załącznik  nr  8  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

Po  przeprowadzeniu  krótkiej  dyskusji,  w  której  radni  nie  zgłosili  żadnych  wniosków,  ani 
poprawek  do  projektu  uchwały  zamknął  dyskusję  i  przeszedł  do  zaopiniowania  projektu 
uchwały. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu 
uchwały, zawartej w druku nr 14. 

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie    6  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały RMG, zawarty w  druku nr 14  bez poprawek. 
Opinia Nr 2/3/2006 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.
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PUNKT 4 
Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  RMG  w  sprawie  określenia  wzorów 
formular zy dla podatku od nier uchomości, rolnego i leśnego   dr uk nr  15. 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  15  stanowi  załącznik  nr  10  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował  za  przedstawienie  projektu  uchwały  i  ponieważ  nie  było  głosów w  dyskusji, 
zaproponował Komisji przejście do zaopiniowania projektu uchwały. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu 
uchwały, zawartej w druku nr 15. 

Głosowanie: 
Komisja  jednogłośnie    6  głosami  za  –  przyjęła  i  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt uchwały RMG, zawarty w  druku nr 15  bez poprawek. 
Opinia Nr 2/4/2006 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

PUNKT 5 
Opiniowanie  projektu  uchwały  RMG  w  sprawie  poboru  w  drodze  inkasa  łącznego 
zobowiązania  pieniężnego  od  podatków  łącznego  zobowiązania  pieniężnego  oraz 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso – druk nr 16. 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  16  stanowi  załącznik  nr   12  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

W trakcie dyskusji radni podnosili m.in. następujące kwestie: 

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Zwrócił uwagę, czy musi być forma inkasenta, żeby to inkasenci pobierali podatek, czy była 
próba zlikwidowania tej formy, czy inkasenci robią jeszcze coś innego dla miasta w ramach 
tej opłaty? Zgłaszam wniosek o rezygnacji z tej formy. 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Dla  miasta  nie  robią  nic  dodatkowego,  natomiast  nie  wiem,  czy  oprócz  tego  pracują 
zawodowo. Były próby zlikwidowania tej formy, ale nie powiodły się ponieważ były protesty 
rolników.
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Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski 
Od kiedy istnieje forma inkasenta? 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Od zawsze. Zgadzam się z Panem Radnym, że mogłoby nie być ściągania tego podatku przez 
inkasentów, niemniej  jest  to kwestia przyzwyczajenia. Próbowaliśmy zrezygnować z  tego a 
wiemy,  że  będą  pisane  do  Pana  Prezydenta  protesty,  bo  jak  wspomniałam  próbowaliśmy 
zrobić to dwa lata temu, no niestety poprzednie Komisje Rady się nie zgodziły i chciały, żeby 
właśnie ten podatek był ściągany nadal przez inkasentów. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Pan  radny  zgłosił  wniosek  o  rezygnacji  z  tej  formy,  ale  przypominam,  że  jest  to  wola 
rolników,  żeby  do  nich  przychodził  inkasenci,  i  tak  jak  mówiła  Pani  Dyrektor  Blacharska 
zaczną  się  odwołania  i  pisma  do  Prezydenta  i  Rady  a  była  przecież  próba odwołania  i  nie 
została przyjęta. 

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski 
Zaproponował,  aby  wyjść  naprzeciw  rolnikom  i  zaproponować  obniżenie  podatków  i 
zrezygnowania z inkasentów, m.in. dlatego, że można wpłacać środki finansowe przez pocztę 
bank a nawet Internetem. 

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Zgłosił wniosek  formalny,  żeby  Komisja wniosła  do  Prezydenta  o  zmianę  sposobu  poboru 
łącznego  zobowiązania  pieniężnego  od  podatników  –  tak  jak  jest  w  tytule  uchwały  oraz 
rezygnacji określenia inkasentów i ich wynagrodzenia za inkaso. 

Z  uzasadnieniem,  że  jeżeli  rzeczywiście  przyjęli  byśmy  taką  technikę  poboru  opłat,  to 
również firmy od wywożenia śmieci też powysyłałyby swoich inkasentów. 

Radny Sylwester Wysocki – członek Komisji 
Jestem  za  utrzymaniem  inkasentów,  ponieważ  będzie  to  z  lepszym  skutkiem  podatkowym, 
finansowym dla miasta. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Niemniej został zgłoszony wniosek formalny, zwracam się do radnych, kto jest za wnioskiem, 
aby  zmienić  technikę  poboru  w  drodze  inkasa  łącznego  zobowiązania  pieniężnego  od 
podatków  łącznego  zobowiązania  pieniężnego  oraz  określenia  inkasentów  i  wysokości 
wynagrodzenia za inkaso poboru ? 

Głosowanie: 
3 głosy za, 3 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Wniosek nie uzyskał akceptacji, przechodzimy do głosowania projektu uchwały. 

Ustalenia:  Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego projektu uchwały, zawartego w druku nr 16.
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Głosowanie przebiegło w sposób następujący: 

3 głosy za, 3 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. 
Opinia Nr 2/5/2006 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

PUNKT 6 
Opiniowanie pr ojektu uchwały RMG w sprawie określenia zasad ustalenia i 
poboru  oraz  terminu  płatności  i  wysokości  stawek  opłaty  targowej  na 
terenie miasta Gdańska – dr uk nr  17. 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  17  stanowi  załącznik  nr   14  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

Komisja przeprowadziła krótką dyskusję. 

W trakcie dyskusji, został zgłoszony wniosek przez Pana radnego Kazimierza Koralewskiego 
–  członka  Komisji,  aby  opłaty  targowe  pozostawić  na  poziomie  roku  2006.  Jako 
uzasadnienie podał, że wydaje się, że już jesteśmy po drugiej stronie krzywej Laffera i to jest 
właśnie to zjawisko, o którym mówił Pan Przewodniczący Jaworski, że inkasent wiedząc, że 
ta  opłata  jest wysoka,  następują  negocjacje  za  to  miejsce,  i  np.  biedniejszy  człowiek  płaci 
mniej, albo zaniża się metry wykorzystywane przy handlu itd. Skoro są takie zachowania, to 
jest  to typowe zachowanie podatkowe. Jak opłaty są za wysokie,  to należy  ich unikać  i  jest 
tzw.  szara  strefa  na  bazarze.  Te  opłaty  nie  zmaleją,  jeśli  je  zamrozimy  na  takim poziomie 
nawet na jakieś 5 lat, to nic wielkiego się nie stanie, a będzie to wyraźny sygnał od władzy, że 
uprawiamy jakąś politykę. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie wniosek, radnego, aby opłaty pozostawić na poziomie roku 2006. 

Głosowanie przebiegło w sposób następujący: 
3 głosy za, 3 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Wniosek nie uzyskał akceptacji. 

Następnie Komisja przystąpiła do głosowania projektu uchwały, zawartego w druku nr 17.
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Ustalenia: 

Opinia Komisji 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego projektu uchwały, zawartego w druku nr 17. 

Głosowanie przebiegło w sposób następujący: 

3 głosy za, 3 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. 
Opinia Nr 2/6/2006 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od środków transpor towych  druk nr  18. 

Pani Teresa Blacharska – Dyrektor Wydziału Finansowego 
Zreferowała  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  18  stanowi  załącznik  nr   16  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

W dyskusji zostały zgłoszone następujące wnioski: 

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Zgłosił  wniosek  formalny,  żeby  zostały  zamrożone  stawki  podatków  od  środków 
transportowych na poziomie roku 2006. 
Wniosek  uzasadnił  tym,  iż w  poprzedniej  kadencji  do Komisji  zwracali  się  transportowcy, 
żeby  te  podatki  obniżyć,  bądź  pozostawić  takie  same.  Poza  tym  przedsiębiorcy  rejestrują 
swoją  działalność  poza  granicami Gdańska,  np. w  sąsiednich  gminach,  gdzie  te  podatki  są 
mniejsze i gminy sąsiednie są bardziej przyjazne pod tym względem dla transportowców. Nie 
chciał,  żeby  Komisja  odniosła  wrażenie,  że  to  jest  uprawianie  polityki  jak  mecz  piłkarski. 
Chciał,  żeby członkowie Komisji  traktowali  ten wniosek  jako pewną próbę przekonania  się 
nawzajem  do  jakichś  argumentów  merytorycznych,  ponieważ  dyskusja  z  Komisji  nigdzie 
dalej jak poza Komisję nie wychodzi. Na sesji Rady opinia Komisji zaistnieje, bądź nie przez 
ułamek sekundy a chciałby, żeby Komisja wypracowała jakąś politykę w tym zakresie. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek,  żeby  zamrozić  stawki  podatków  od  środków 
transportowych na poziomie roku 2006. 

Głosowanie: 
3 głosy za, 3 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących 
Wniosek nie uzyskał akceptacji, Komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały.
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Ustalenia: 

Opinia Komisji 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał  pod  głosowanie  wniosek  za  przyjęciem  i  pozytywnym  zaopiniowaniem 
przedmiotowego projektu uchwały, zawartego w druku nr 18. 

Głosowanie przebiegło w sposób następujący: 

3 głosy za, 3 głosy przeciw, 0 głosów wstrzymujących się. 
Opinia Nr 2/7/2006 stanowi  załącznik nr 17 do protokołu. 

PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie zmiany uchwały Nr III/51/2002 Rady 
Miasta  Gdańska  z  dnia  05  grudnia  2002  roku  w  sprawie  wstrzymania  likwidacji 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Gdańsk Śródmieście Zakład Budżetowy w 
likwidacji  w  Gdańsku,  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Mieszkaniowej  Gdańsk  –  Oliwa 
Zakład  Budżetowy  w  likwidacji  w  Gdańsku,  Przedsiębiorstwa  Gospodarki 
Mieszkaniowej  Gdańsk  –  Wrzeszcz  Zakład  Budżetowy  w  likwidacji  w  Gdańsku, 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej – Gdańsk Nowy Port Zakład Budżetowy w 
likwidacji  w  Gdańsku  oraz  połączenia  tych  zakładów  budżetowych  i  Zakładu 
Budżetowego  Zarząd  Nieruchomości  Komunalnych    w  Gdańsku  w  jeden  zakład 
budżetowy pod nazwą „Gdański Zarząd Nieruchomości Komunalnych”   druk nr 20 

Pan Dymitris T Kuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Zreferował  przedmiotowy  projekt  uchwały  –  druk  nr  20  stanowi  załącznik  nr  18  do 
protokołu. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Podziękował za przedstawienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

Komisja przeprowadziła krótką dyskusję, w której zwrócono uwagę na: 

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski 
Zwrócił  uwagę  referującemu,  żeby  projekt  uchwały  zawierał  tekst  pierwotny  uchwały, 
ponieważ trudno się odnieść do zmian, nie znając tekstu pierwotnego. 

Pan Dymitris T. Kuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Odpowiedział,  że  teks  ujednolicony  jest  przedstawiany,  gdy  jest  więcej  zmian  a  tekst 
podstawowy uchwały znajduje się w Biurze Rady. 

Wiceprzewodniczący Paweł Jaworski 
Odpowiedział,  że  projekt  uchwały  został  przedłożony  w  dniu  wczorajszym  i  było  bardzo 
mało czasu, żeby jeszcze tekst odnaleźć i przeczytać.
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Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Zwrócił się do Dyrektora, z uwagą, że wystarczyło powiedzieć, iż te zmiany są spowodowane 
zmianami w ustawie i nie są zmianami merytorycznymi. 

Pan Dymitris T. Kuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Odpowiedział, że to jest prawda i brak tej uchwały spowodowałby zamknięcie zakładu. 

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Zwrócił  się  do Dyrektora  Skurasa,  że  są  nowi  radni  i  wypadałoby  powiedzieć,  że  od  roku 
2002  nie  działają  PGMy,  tylko  został  utworzony  jeden  zakład  Gdański  Zarząd 
Nieruchomości  Komunalnych,  natomiast  proponowana  zmiana  jest  pierwszą  zmianą  tej 
podstawowej  uchwały,  że  jest  to  tylko  zmiana  formalna,  i  ona  nie  wnosi  żadnych  zmian 
merytorycznych. 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Ponieważ  nie  było  więcej  głosów,  zamknął  dyskusję  i  przeszedł  do  głosowania  projektu 
uchwały. 

Ustalenia: 
Opinia Komisji: 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie wniosek za pozytywnym zaopiniowaniem przedmiotowego projektu 
uchwały, zawartego w druku nr 20. 

Głosowanie: 

Komisja  jednogłośnie    6  głosami  za    pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały RMG, zawarty w  druku nr 20  bez poprawek. 
Opinia Nr 2/8/2006 stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

PUNKT  9 
Sprawy wniesione, wolne  wnioski,  korespondencja. 

Komisja przystąpiła do omówienia spraw dotyczących kwestii organizacyjnych Komisji. 

Ustalenia Komisji: 

•  Posiedzenia Komisji będą się odbywały dwa razy w miesiącu, tzn. przeważnie w II  i 
III  wtorek miesiąca    tydzień  przed  sesją. W  razie  potrzeby  przewodniczący  zwoła 
posiedzenie nadzwyczajne. 

•  Terminarz  posiedzeń  Komisji  zostanie  opracowany  i  przedstawiony  członkom 
Komisji razem z planem pracy na rok 2007.
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•  Członkowie Komisji zostali poproszeni przez przewodniczącego Komisji o zgłaszanie 
tematów do planu pracy Komisji na rok 2007, który to plan musi zostać przedłożony 
do 31 stycznia do Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska. 

•  Posiedzenia  Komisji  będą  protokołowane.  Protokoły  Komisji  będą  zwięzłe  tzn.  nie 
będą zawierały poszczególnych wypowiedzi radnych przy omawianiu tematów, tylko 
będą  zapisywane  wypowiedzi  i  wnioski,  które  zostaną  zgłoszone  przez  członków 
Komisji    do  protokołu.  Protokół  będzie  zawierał  przyjęte wnioski  i  podjęte  opinie, 
stanowiska  które będą stanowiły załączniki do protokołu. 

Ponieważ  nie  było    więcej  spraw  ze  strony  członków  Komisji,  porządek  obrad  został 
wyczerpany,  przewodniczący  podziękował  za  udział  w  posiedzeniu  Komisji  i  zamknął 
posiedzenie. 

Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 12,30 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej 

Piotr Dzik 

Protokół sporządziła 

Elżbieta Wajs Deyck


